



Bestyrelsesmøde den 9. oktober 2014 kl. 19.00

Tilstede: Jacob Krusell, Jens Peter Bovbjerg, Nikolaj Jøker, Lilan Nedergaard, Knud-Jacob Simonsen (Simon) og Arne Lund.

Afbud: Ingen.

Gæster: Inge Petersen (kommende kasserer) og Knud Munck, ombygningsudvalget.

Referent: Arne Lund.

Dagsorden:

1. Nyt fra ombygningsudvalget V/Knud Munck
2. Godkendelse af dagsorden.
3. Valg af ordstyrer.
4. Godkendelse af referat fra sidste møde den 20/8 2014.
5. Nyt fra kassereren
6. Vintermedlemsskab v/Arne
7. Skolesamarbejdet v/Arne
8. Nyt fra formanden
9. Planlægning af standerstrygning og fest
10. Bordet rundt
11. Opgaveliste
12. Eventuelt
13. Næste møder

1. Ombygningsudvalget	Dele af ombygningsudvalget ved Knud Munck, Torben Schæfer og Jørgen Eriksen har afholdt deres første møde og lavet nogle udkast, som Knud fremlagde. Det drejer sig om toiletter, bad, herrer og dameomklædning. Bestyrelsen takkede for oplægget og besluttede at bede ombygningsudvalget fortsætte med projektet og prissætning. <i>Efter mødet har Jacob bedt Knud Munch om også at udarbejde et forslag, der tager en mindre del af motionsrummet til udvidelsen af dameomklædningsrummet.</i>
2. Dagsorden	Godkendt
3. Ordstyrer	Lilan blev valgt
4. Referat	Referat fra sidste møde den 10/9 2014 blev godkendt. Bestyrelsen besluttede at punktet udgår fremover, da vi giver en hurtig tilbagemelding med godkendelse, så det kan offentliggøres hurtigt.
5. Kassereren	Simon har fået regnskabet godkendt af revisorerne og ligger nu klar til bestyrelsens underskrift. Driftsregnskab blev forelagt og det viser et mindre underskud på kr.3.000 p.t. Der er i øjeblikket restancer på kr.12.000
6. Vintermedlemsskab	Vintermedlemsskab også kaldet Trimmedlem blev vedtaget med en enkelt ændring. Bilag vedhæftes. Der laves et oplæg der lægges på hjemmesiden og sendes til medlemmerne. Simon og Nikolaj
7. Skolesamarbejdet	Der er planlagt møde med DFfR 20 okt. og Sølvgade skole 3 nov

	<p>begge kl. 15 med deltagelse af Bente Henriksen og Arne</p>
8. Formanden	<p>Gefion-samarbejde? <input type="checkbox"/> Seniorudvalget har vendt en mulighed for at lave et samarbejde omkring vinterymnastik, men der er ikke ledig kapacitet i klubben til at invitere Gefion med til aktiviteterne. I stedet undersøges muligheden for at anvende omklædningsfaciliteter hos Gefion, bestyrelsen besluttede, at kunne seniorerne gennemføre det, var det ok. Der eksisterer et samarbejde med Gefion omkring svømning på nuværende tidspunkt.</p> <p>Gig-otterens fremtid? <input type="checkbox"/> Majami er i sådan en stand at det vil være meget dyrt at sætte den i stand. Keld Lybke havde indgivet forslag til brug af båden til pynt. Best besluttede at lave en konkurrence om hvad vores gig-otter kan bruges til og der udloddes en gevinst for bedste bud. Jens Peter laver konkurrenceannonceringen.</p> <p>Årerne forsøges solgt for højeste bud.</p> <p>Fondsafvikling. Generalforsamlingsbeslutningen om fondens afvikling gennemføres snarest muligt. Jacob</p>
9. Standerstrygning	<p>Bestyrelsen har fundet frem til medlemmer, som har gjort sig positivt bemærket i løbet af denne sæson, og som fortjener at blive hædret. Årets kajakroer blev valgt. Årets roer blev valgt Strygning af stander, personen blev valgt. Til festen laves en form for slyngelstue i opholdrummet hvor musikken ikke vil være så høj.</p>
10. Bordet rundt	<p>Jens Peter har lagt nye udvalgsbeskrivelser i dropbox Indkøb af borde forsættes, Game på Vesterbro har den type borde vi satser på. Det undersøges og herefter køber vi ind. Jens Peter og Arne</p> <p>Prislisten på klubbøj ligger i bestyrelsesrummet.</p> <p>Fra revisorerne har Simon fået en løftet pegefinger over manglende regler for udbetaling, skal laves snarest.</p> <p>Vi nærmer os tiden, hvor vi skal tænke på næste års budget til næste gang. Alle</p> <p>Arne der mangler hjælpere til klubkaproningen, u.s. muligheden for nogen med kendskab hertil. Arne</p> <p>I ansøgning til kommunen til bådhejs er der et par rettelser, kontingent 120.pr.mdr. Arne</p>
11. Opgaveliste	<p>H.kursus i det nye år. Er opslået.: Arne L.kursus i starten af 15 foreløbig 1 tilmeldt. Arne Forsikringer ikke afsluttet der følges op. Simon</p>

	<p>Søkort er indkøbt og opsættes I løbet af vinteren, påtegnet det daglige roområde. Nicolaj Udvalgsstruktur følges op. Jens Peter Salg af bådparken ikke fuldført endnu. Jacob Årshjulet bliver lagt I dropbox. Simon Opgavelisten opsummeres Arne</p>
12. Eventuelt	Ingen punkter
13. Næste møde	<p>Den 4. nov. kl 18 – <i>ønskes flyttet til den 3/11 kl 18. Kan I der?</i> Den 3. Dec. kl 19. Den 7. jan 2015 kl. 19.00</p>